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W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną na Sesji Rady Miasta Kalisza w dn. 28.11.br w sprawie

wykonania  chodnika  wzdłuż  Al.  Wojska  Polskiego  (II  nitka)  w  okolicy  nowo  powstałej  restauracji

McDonald's oraz umieszczenia w tej okolicy dodatkowych koszy na śmieci, uprzejmie informuję jak niżej.

Z  informacji  uzyskanej  od Miejskiego Zarządu Dróg i  Komunikacji  w Kaliszu wynika,  iż  zostały

podjęte  działania  mające  na  celu  rozwiązanie  problemów  komunikacyjnych  pieszych  w  tym  rejonie.

W dn. 09.01.2020r. odbędzie się spotkanie przedstawicieli MZDiK z właścicielem terenu zlokalizowanego

w  bezpośrednim  sąsiedztwie  restauracji  w  celu  ustalenia  potencjalnej  lokalizacji  przedmiotowego

chodnika. Po tym terminie podjęte zostaną dalsze decyzje co do fizycznej realizacji chodnika.

W  kwestii  ustawienia  dodatkowych  koszy  na  śmieci  uprzejmie  informuję,  iż  30.11.br  wzdłuż

chodnika, w sąsiedztwie restauracji zostały ustawione dwa kosze na śmieci. 

Mając na uwadze wzmożony ruch pieszych jak i pojazdów, podległe służby będą monitorować wskazany

przez Pana radnego teren. Urząd zawsze pozytywnie reaguje na każdą uzasadnioną prośbę dotyczącą

ustawienia nowych koszy na śmieci.  Jeżeli  zajdzie  taka potrzeba,  po rozstrzygnięciu postępowania na

stawianie  i  opróżnianie  koszy  ulicznych  na  terenie  miasta  Kalisza  w  roku  2020,  zostaną  ustawione

dodatkowe kosze na śmieci. 




